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NOTULEN 

JAARLIJKSE ALGEMENE VERGADERING VAN 

ASM INTERNATIONAL N.V. (de “Vennootschap” of “ASM”) 

gehouden op maandag 12 mei 2025 om 14.00 uur CET in het Van der Valk hotel te Almere, 

Veluwezoom 45, 1327 AK Almere, Nederland 

Voorzitter van de algemene vergadering: mevrouw P.F.M. van der Meer Mohr, voorzitter van de Raad van 

Commissarissen van de Vennootschap (voorzitter). 

Agendapunt 1. Opening / Mededelingen 

De voorzitter opent de vergadering en heet eenieder welkom. 

Voordat de voorzitter overgaat tot de mededelingen, verwelkomt de voorzitter de leden van de Raad van 

Bestuur en de Raad van Commissarissen die allemaal fysiek aanwezig zijn en stelt hen voor. Ook wordt 

Esther Koens-Bromet, company secretary, geïntroduceerd en verwelkomt zij daarnaast de heer Michel van 

Agt, notaris bij Loyens & Loeff en Sophie Lukassen, kandidaat-notaris bij Loyens & Loeff. Verder is ook 

de accountant, de heer Frederik Croiset van Uchelen van KPMG, aanwezig evenals Mark-Jan Moolenaar, 

van EY Accountants B.V., aangezien EY Accountants B.V. vanaf 2025 de accountant van ASM is. 

De voorzitter verklaart – onder meer – dat de vergadering fysiek plaatsvindt en dat bovendien een live 

webcast in zowel het Engels als Nederlands beschikbaar is voor de gehele vergadering voor de 

aandeelhouders die via de website van de Vennootschap zijn aangesloten. Zoals in het verleden kunnen 

aandeelhouders die zich hebben geregistreerd hun stem uitbrengen in de zaal, via een volmacht of vooraf 

online. Dit is ook aangegeven in de oproeping. Alle documenten voor de vergadering zijn op de website 

van ASM geplaatst op 27 maart 2025. De oproeping is op dezelfde dag gedaan. Bij de oproeping is tevens 

vermeld dat de volledige agenda met toelichting en het annual report 2024 (waarin onder meer het 

bestuursverslag 2024 en de jaarrekening 2024 zijn opgenomen) en alle andere bijlagen ter inzage zijn 

gelegd ten kantore van de Vennootschap en bij ABN AMRO Bank N.V. te Amsterdam. De US proxy card 

en US notice zijn ook tijdig op de website geplaatst en verstuurd. Als registratiedatum gold 14 april 2025. 

Op basis hiervan concludeert de voorzitter dat de aandeelhouders op correcte wijze zijn opgeroepen en 

derhalve besluiten in deze vergadering rechtsgeldig kunnen worden genomen. 

Verder bericht de voorzitter dat op de registratiedatum (14 april 2025) het totaal aantal geplaatste aandelen 

49.328.548 bedroeg en dat op die datum 219.935 aandelen in treasury werden gehouden zodat maximaal op 

49.108.613 aandelen kan worden gestemd. Voor de vergadering die thans gehouden wordt, zijn 34.884.921 

aandelen geregistreerd. De vergadering heeft voldoende aanwezigheid om alle geagendeerde besluiten te 

nemen. 

De notulen zullen, conform aanbeveling 4.1.10 van de Corporate Governance Code, binnen drie maanden 

als concept op de website van de Vennootschap worden geplaatst. Aandeelhouders hebben daarna drie 

maanden de gelegenheid om te reageren. 

Alvorens over te gaan tot agendapunt 2, vervolgt de voorzitter met een aantal mededelingen van 

huishoudelijke aard, waaronder ten aanzien van het stemproces tijdens de algemene vergadering. Daarvoor 

geldt dat de fysiek aanwezige stemgerechtigden tijdens de vergadering hun stem digitaal kunnen 

uitbrengen. De stemming over alle agendapunten zal tijdens de gehele algemene vergadering openblijven 

tot het laatste stempunt is geweest. 

Agendapunt 2. Verslag over het boekjaar 2024 
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De voorzitter verleent het woord aan de CEO en voorzitter van de Raad van Bestuur, de heer M’Saad, die 

een presentatie geeft bij dit agendapunt. Verwezen wordt naar de ASM website voor de presentatie. 

De voorzitter dankt de CEO voor de presentatie en geeft de aanwezigen de gelegenheid om vragen te stellen 

naar aanleiding van de presentatie. 

Mevrouw S. Claessens-Jansen van VBDO geeft aan een vraag te hebben over het duurzaamheidsbeleid van 

ASM, meer specifiek in hoeverre biodiversiteit een rol speelt bij de screening van leveranciers van conflict 

minerals. De CFO, de heer Verhagen, antwoordt dat ASM hier actief mee bezig is. Leveranciers worden 

gevraagd te werken met gecertificeerde smelterijen en raffinaderijen, met aandacht voor mensenrechten. 

Daarnaast wordt binnen het Responsible Minerals Program van ASM door leveranciers ook gekeken naar 

milieuaspecten. Hoewel biodiversiteit in relatie tot conflict minerals nog niet specifiek is uitgewerkt, is wel 

een biodiversiteitsassessment uitgevoerd op de nieuwe site van ASM in Scottsdale. 

Vervolgens heeft de heer E.M. Van Den Hudding van Vereniging van Effectenbezitters een aantal vragen. 

Allereerst wordt gewezen op de disclosure in onder andere initation rapporten, met name inzake 

omzetsegmentatie en geografische indeling. Hij verzoekt om meer detaillering en vraagt hoe de 

Vennootschap hiermee omgaat. De heer Verhagen geeft aan bekend te zijn met het verzoek van 

aandeelhouders om meer informatie te publiceren. Er zijn inmiddels stappen gezet, gezien in 2021 voor het 

eerst een Investor Day plaatsvond, het memory segment inmiddels afzonderlijk gerapporteerd is en dit jaar 

voor het eerst een indicatie van de omzet in China is gegeven. ASM breidt de mate van disclosure 

geleidelijk uit, waarbij voorzichtigheid benodigd blijft gezien de concurrentiegevoelige informatie. 

Daarna krijgt de heer H.T. Wiersma van Add Value Fund N.V. de beurt om vragen te stellen. Allereerst 

informeert hij naar de ontwikkelingen binnen advanced packaging. Verzocht wordt om een nadere 

toelichting op de applicaties van ASM bij advanced packaging waaraan thans wordt gewerkt. Tevens 

informeert de heer H.T. Wiersma naar eventuele samenwerkingen met partijen zoals ASMPT en of er door 

ASM naar mogelijke fusies en acquisities wordt gekeken. De heer M’Saad licht toe dat er voor advanced 

packaging binnen ASM een intern programma is en dit groeigebied goed aansluit bij ASM’s expertise op 

het gebied van gedifferentieerde depositie- en oppervlaktebehandelingstechnologieën. Er lopen inmiddels 

zelfs R&D-samenwerkingen met strategische klanten op het gebied van advanced packaging. Wat betreft 

ASMPT geeft de heer M’Saad aan dat dit aandeel voornamelijk een financieel belang betreft, maar dat er 

sprake is van een goede werkrelatie; waar mogelijk wordt samenwerking actief opgezocht. Ten aanzien van 

fusies en overnames wordt benadrukt dat ASM zeer alert is op kansen en momenteel actief zoekt naar 

mogelijkheden. 

De heer P.J. Molenaar vraagt tijdens de tweede vragenronde tevens naar de visie van ASM op advanced 

packaging. Zijn interesse gaat uit naar de positie van ASM binnen dit domein en of er momenteel 

samenwerkingsverbanden worden aangegaan door ASM. De heer M’Saad licht toe dat ASM advanced 

packaging benadert vanuit haar kernexpertise als depositiebedrijf. ASM ziet dit derhalve als een belangrijk 

groeigebied voor de gehele onderneming. Advanced packaging sluit goed aan bij de sterke positie van ASM 

in Atomic Layer Deposition (ALD), en vormt een onderwerp waar het bedrijf zich in toenemende mate op 

richt. 

Vervolgens krijgt mevrouw S. Claessens-Jansen van VBDO opnieuw de beurt om een vraag te stellen. De 

vraagt wordt gesteld in hoeverre ASM onderzoek doet naar het betalen van een leefbaar loon binnen de 

value-chain en in hoeverre ASM bereid is de resultaten van een dergelijk onderzoek openbaar te maken. De 

heer Verhagen geeft aan dat een leefbaar loon betaald wordt in de landen waar ASM opereert. Ook binnen 

de value-chain vindt ASM dit belangrijk. Daarom is ASM aangesloten bij een werkgroep van de 

Responsible Business Alliance (RBA), gericht op verantwoord ondernemen en specifiek op leefbaar loon. 

Voor dit jaar staat een leverancierssurvey gepland om inzicht te krijgen in de stand van zaken ten aanzien 

van leefbaar loon. Op basis daarvan zal de dialoog met leveranciers worden aangegaan. Of de resultaten al 
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dan niet worden gepubliceerd, is nog niet bekend en hangt mede af van de materialiteit van de uitkomsten. 

Het onderwerp heeft nadrukkelijk de aandacht. 

Daarna wordt het woord weer gegeven aan de heer E.M. Van Den Hudding van Vereniging van 

Effectenbezitters. De vraag gaat over de epitaxy business van ASM. Voor dit jaar wordt gemikt op een 

marktaandeel van meer dan 30%. De vraag komt op in hoeverre dit aandeel verder kan groeien en of 

klanten voor ASM kiezen vanuit een dual sourcing-strategie of vanwege producttechnologische 

superioriteit ten opzichte van concurrenten. De heer M’Saad geeft aan er actief ingezet wordt op het 

vergroten van het marktaandeel. De heer M’Saad wijst verder op nieuwe toepassingen van epi-technologie, 

onder andere in memory producten. ASM heeft deze markt kunnen betreden dankzij technologische 

innovatie en plukt daar nu de vruchten van. 

Een derde vragenronde komt aan de orde, waarin allereerst de heer H.T. Wiersma van Add Value Fund 

N.V. de vraag stelt wat er verwacht wordt in de komende jaren als het gaat om de spares & services-

activiteiten van ASM, mede gezien de groei in omzet van 29% afgelopen jaar. De heer M’Saad geeft aan 

dat dit een actief aandachtsgebied is voor ASM en voor wat betreft de spares het productaanbod verder 

wordt uitgebreid. Er wordt geïnvesteerd in de ontwikkeling van deze diensten, waaronder gericht op 

automatisering en recycling. De uitbreiding van deze spares-activiteiten sluit tevens aan bij de toenemende 

vraag vanuit klanten naar geavanceerde serviceoplossingen. 

Vervolgens kaart de heer D.R.A.M. Vreeken de communicatie aan rondom het rendement op de ASM-

aandelen en verzoekt vervolgens om meer inzicht in het beleid ten aanzien van ontbossing. De heer 

Verhagen geeft aan dat ASM actief inzet op investeerderscommunicatie, onder meer via deelname aan 

talrijke investorconferences, roadshows en analistenbijeenkomsten. Daarnaast speelt marktsentiment een rol 

in de koersontwikkeling. Het goed managen van de bedrijfsresultaten blijft eveneens een belangrijk 

aandachtspunt voor ASM. Ten aanzien van ontbossing licht de heer Verhagen toe dat ASM een net zero-

doelstelling voor 2035 hanteert, waarbij via scope 1, 2 en 3 wordt bijgedragen. Leveranciers van ASM 

dienen daarnaast te voldoen aan eisen voor gecertificeerde duurzame verpakkingen. In 2024 is een 

leverancierssurvey uitgevoerd, waaraan vrijwel alle leveranciers deelnamen. Zo geldt specifiek in relatie tot 

hout dat uitsluitend hout wordt ingekocht bij onafhankelijk gecertificeerde leveranciers die zich 

committeren aan het feit dat netto geen ontbossing zal plaatsvinden. 

De heer E.M. Van Den Hudding van Vereniging van Effectenbezitters stelt hierop volgend een derde vraag 

over de positie van ASM in China en de ontwikkelingen in depositie-technologieën, meer specifiek of nader 

in kan worden gegaan op eventuele trends en ontwikkelingen die de positie van ASM, al dan niet binnen 

het ALD-segment, kunnen beïnvloeden. De heer M’Saad geeft aan de Chinese partijen momenteel niet 

kunnen opereren in het high-end ALD-segment. Desondanks ziet het bedrijf groeimogelijkheden in China, 

onder meer via productontwikkeling op het gebied van epitaxy. ASM blijft concurreren met lokale Chinese 

leveranciers, mede door het behoud van het leveren van uniforme kwaliteit. Er wordt derhalve geen 

afwijkende trend waargenomen; integendeel, de waardering van klanten voor ASM’s innovatie, hardware 

en technologie neemt op dit concurrentiegebied toe. 

Mevrouw S. Claessens-Jansen van de VBDO stelt vervolgens nog een vraag over de aanpak van ASM ten 

aanzien van de dubbele materialiteitsanalyse. Zij merkt op dat deze analyses vaak worden uitgevoerd via 

surveys onder stakeholdergroepen, maar dat deze in de praktijk relatief eenvoudig te sturen zijn. Zij pleit 

daarom voor het organiseren van live sessies of interviews en vraagt in hoeverre ASM dit in de toekomst 

overweegt. De heer Verhagen geeft aan dat ASM vorig jaar een dubbele materialiteitsanalyse heeft 

uitgevoerd en dat deze analyse ook dit jaar opnieuw zal plaatsvinden. Er wordt actief het gesprek aangegaan 

met stakeholders om directe input te verkrijgen. Daarnaast wordt samengewerkt met collectieven zoals de 

RBA om verdere verbale input te verzamelen. ASM maakt derhalve gebruik van een mix van methoden, 

waaronder surveys en interviews, om tot een evenwichtige analyse te komen. 
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De heer H.T. Wiersma van Add Value Fund N.V. vraagt of ASM overweegt om productieactiviteiten in de 

Verenigde Staten op te starten, aangezien de huidige productievoetafdruk van ASM zich met name in 

Europa, Singapore en Korea bevindt. De heer M’Saad licht toe dat de belangrijkste productielocaties van 

ASM zich momenteel in Singapore en Korea bevinden. De reden hiervoor is onder andere gelegen in het 

feit dat vanuit Singapore producten thans zonder invoertarieven naar bijvoorbeeld de Verenigde Staten 

verscheept kunnen worden. Aangegeven wordt dat ASM in de Verenigde Staten vooral actief is op het 

gebied van research & development (R&D). Hoewel er op dit moment geen concrete plannen zijn voor 

productie in de Verenigde Staten, sluit ASM niet uit dat dit in de toekomst anders wordt indien de 

omstandigheden daarom vragen. 

De voorzitter kondigt aan dat wordt overgegaan tot de laatste twee vragen van dit agendapunt. Het woord 

wordt gegeven aan de heer D.R.A.M. Vreeken, die de vraag stelt hoe ASM de Nederlandse overheid kan 

ondersteunen bij het bestrijden van cybercrime en hoe ASM operationeel blijft bij stroomuitval. De heer 

Verhagen geeft aan dat ASM regelmatig in gesprek is met zowel de Nederlandse overheid als andere 

bedrijven en overheden, waarbij informatie-uitwisseling in beide richtingen plaatsvindt. ASM investeert 

sterk in het identificeren van onder andere cyberrisico’s, bescherming en detectie en neemt daarbij diverse 

maatregelen. Ook worden back-ups en herstelprocedures regelmatig getest. Wat betreft stroomuitval wordt 

aangegeven dat hierbij in beginsel teruggevallen wordt op noodgeneratoren. 

Tot slot informeert de heer R. den Hond naar de vraag in hoeverre theoretische minimale energievereisten, 

als methode binnen de aluminiumproductie, worden meegenomen bij ASM. De heer M’Saad licht toe dat 

bij ASM jaarlijks het referentiepunt voor energieverbruik verschuift, waardoor het lastig is om dergelijke 

theoretische modellen structureel toe te passen. Verder merkt de heer M’Saad op dat, vergeleken met het 

verleden, aanzienlijke energiebesparingen zijn gerealiseerd binnen het productieproces. Echter, een 

vergelijking op het detailniveau zoals gebruikelijk in de metaalindustrie is voor ASM minder toepasbaar. 

De voorzitter constateert dat er geen vragen meer zijn en gaat over naar de behandeling van agendapunt 3a. 

Agendapunt 3a. Bezoldigingsverslag 2024 (stempunt) 

De voorzitter geeft aan dat dit agendapunt zal worden toegelicht door de heer Lamouche, voorzitter van de 

nominatie-, selectie- en remuneratiecommissie. De heer Lamouche geeft aan dat de uitvoering van het 

remuneratiebeleid over het boekjaar 2024 ter bespreking is geagendeerd en dat vragen gesteld kunnen 

worden over de uitvoering van dat beleid. In de toelichting op de agenda is op de pagina’s 116 tot en met 

129 van het annual report 2024 informatie opgenomen over de uitvoering van het remuneratiebeleid. De 

heer Lamouche bespreekt het bezoldigingsverslag. 

Het remuneratiebeleid voldoet aan alle principes van de Corporate Governance Code en het Burgerlijk 

Wetboek. Het beleid waarover dit verslag gaat, is vastgesteld op 15 mei 2023 door de algemene 

vergadering. 

Het basissalaris van de heer M’Saad is vastgesteld bij zijn benoeming als CEO na de jaarlijkse algemene 

vergadering in 2024. Het basissalaris van de CFO is verhoogd met 7% vanwege zijn prestaties. Dit is in lijn 

met de beweging in de markt in Nederland en de gemiddelde toename van het salaris van werknemers van 

ASM in Nederland. Geen wijziging heeft plaatsgevonden voor de heer Loh vanwege zijn vertrek als CEO 

per de jaarlijkse algemene vergadering in 2024. 

Vervolgens worden de variabele beloningen besproken. Het remuneratiebeleid kent een tweetal elementen 

in de variabele beloning: de Short-Term Cash Incentive (STI) en de Long-Term Share Incentive (LTI).  

De Short-Term Cash Incentive (STI) ziet zowel op financiële prestaties, 75% van het nominale totaal, als 

op niet-financiële prestaties (25%). De niet-financiële prestaties zijn voornamelijk gebaseerd op 

strategische KPI’s en ESG welke jaarlijks worden vastgesteld door de Raad van Commissarissen. Het 

maximumniveau voor deze prestaties is 150% voor de CEO en 120% voor de CFO. Uit het rapport blijkt 

dat alle leden van de Raad van Bestuur het beter hebben gedaan dan het grootste deel van de vooraf 
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gestelde targets. Het behalen van de targets resulteerde daarmee in een realisatie van 140,8% voor de CEO 

en 135,6% voor de CFO. De heer Loh heeft gezien zijn vertrek, een pro-rata ‘at target’ uitbetaling gehad 

van zijn Short-Term Cash Incentive. 

De Long Term Share Incentive (LTI) gaat over de lange termijn resultaten van de onderneming en heeft te 

maken met prestatie aandelen, welke een onderdeel vormen van de bezoldiging. De geldwaarde van de 

incentive wordt omgezet in aandelen, welke na drie jaar kunnen worden gevest en twee jaar dienen te 

worden aangehouden. De uitbetaling heeft te maken met de prestaties vergeleken met de markt en de 

resultaten welke worden vergeleken met vooraf in het remuneratiebeleid bepaalde targets opgesteld door de 

Raad van Commissarissen. De CFO komt voor 2025 uit op een vesting van 150%. Gezien de 

benoemingsdatum van de CEO, is er nog geen vesting geweest voor de prestatie aandelen, omdat de 

vestingperiode drie jaar bedraagt. Hierdoor komt de CFO op een vesting van 3,306 aandelen. Op het 

moment van het vertrek van de heer Loh, werden zijn de niet-verworven LTI-toekenningen uit 2022 en 

2023 per direct versneld ‘at target’ toegekend, resulterend in een vesting van 7,683 aandelen op 13 mei 

2024. 

Vervolgens meldt de heer Lamouche de zogenaamde pay-ratio, welke definitie aansluit bij de definitie 

zoals gehanteerd in de Corporate Governance Code. De CEO pay-ratio is de verhouding tussen het 

inkomen van de CEO ten opzichte van de gemiddelde werknemer en dat bedroeg in 2024: 33. In 2023 was 

dit iets lager: 31. 

Daarnaast wordt stilgestaan bij de terugtredingsvoorwaarden van de heer Loh. De 

managementovereenkomst van de heer Loh eindigde op de datum van de jaarlijkse algemene vergadering in 

2024. De van toepassing zijnde terugtredingsvoorwaarden waren volledig in overeenstemming met het 

geldende en gepubliceerde remuneratiebeleid. Er is daarnaast geen ontslagvergoeding uitgekeerd aan de 

heer Loh. 

Vervolgens wordt tijdens de bespreking van de outlook op de beloning van de leden van de Raad van 

Bestuur en de Raad van Commissarissen voor het jaar 2025 aangegeven dat er geen voornemens bestaan 

om in 2025 wijzigingen aan te brengen in het remuneratiebeleid. ASM is van plan om in de loop van dit 

jaar het remuneratiebeleid en de bezoldigingspraktijk voor het Executive Committee te herzien.  

Tot slot wordt de beoogde herbenoeming van de heer Verhagen als CFO aangehaald. De voorgestelde 

bezoldiging is volledig in lijn met het geldende remuneratiebeleid en bevindt zich op het mediane niveau 

van de arbeidsmarktreferentiegroep. 

De voorzitter dankt de heer Lamouche voor de presentatie en vermeldt dat in overeenstemming met artikel 

2:135b lid 2 van het Burgerlijk Wetboek de algemene vergadering een adviserende stem kan uitbrengen ten 

aanzien van het bezoldigingsverslag van 2024. De voorzitter geeft vervolgens de mogelijkheid vragen te 

stellen naar aanleiding van de presentatie, dan wel naar aanleiding van het bezoldigingsverslag. 

De heer E.M. Van Den Hudding van Vereniging van Effectenbezitters maakt een opmerking over het 

bezoldigingsverslag. Hij complimenteert ASM ten aanzien van de aanzienlijke verbeteringen, maar merkt 

op dat er op het gebied van transparantie nog verdere stappen mogelijk zijn, met name ten aanzien van de 

financiële doelstellingen en overige componenten (‘other items’). 

De voorzitter geeft aan dat er geen verdere vragen meer zijn en gaat over naar agendapunt 3b. 

Agendapunt 3b. Vaststelling van de jaarrekening 2024 (stempunt) 

De voorzitter vermeldt dat de jaarrekening van 2024 is gecontroleerd en goedgekeurd door de externe 

accountant KPMG. Dit betrof de laatste controle door KPMG, in verband met de verplichte roulatie na een 

periode van tien jaar. 
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De heer Croiset van Uchelen van KPMG geeft een toelichting op de accountantscontrole zoals door KPMG 

uitgevoerd. Aan de hand van enkele slides geeft hij aan wat de taken en verantwoordelijkheden zijn van de 

diverse gremia die betrokken zijn bij het jaarverslag en de jaarrekening. Hij geeft voorts aan dat het doel 

van KPMG’s werkzaamheden is om vast te stellen dat de jaarrekening een getrouw beeld geeft in 

overeenstemming met Titel 9, Boek 2 van het Burgerlijk Wetboek. Ook wordt beoordeeld of het 

bestuursverslag consistent is met de jaarrekening en is er een goedgekeurde verklaring met beperkte mate 

van zekerheid omtrent de niet-financiële indicatoren opgenomen in het jaarverslag.  

Vervolgens gaat de heer Croiset van Uchelen in op de controleaanpak en welke elementen daarbij van 

belang zijn, zoals de risicoanalyse en het vaststellen van de materialiteit (de omvang waarmee de controle 

wordt gedaan en die voor het te controleren boekjaar op EUR 43.000.000 lag, ongeveer 4,95% van het 

resultaat voor belastingen). 

De heer Croiset van Uchelen licht daarna nog de belangrijkste aandachtspunten van de controles toe, de key 

audit matters. Er zijn twee key audit matters geïdentificeerd met betrekking tot verantwoording van de 

omzet en het kapitaliseren van ontwikkelingskosten. Dit is door KPMG als een key audit matter opgenomen 

overwegende de financiële impact, inschattingen die hierbij betrokken zijn, als ook de complexiteit met 

betrekking tot de inschatting in hoeverre voldaan is aan specifieke criteria om ontwikkelingskosten te 

kunnen activeren. Verder heeft KPMG als onderdeel van de risico inschatting bepaalde werkzaamheden 

uitgevoerd met betrekking tot de naleving van wet- en regelgeving. Specifiek zijn werkzaamheden 

uitgevoerd met betrekking tot trade compliance en export controls, alsook cyber security en klimaat 

gerelateerde risico’s.  

Vanwege de opzet van de financiële organisatie en aanwezigheid van een shared service center in 

Singapore, is KPMG in staat om een bijna volledig, centrale controle te plannen en uit te voeren. De 

centrale controlewerkzaamheden worden gedaan voor de belangrijkste operaties in Japan, Korea, 

Nederland, Singapore en Amerika. Deze operaties controleert KPMG door controlewerkzaamheden op het 

shared service center als ook door gebruik te maken van werkzaamheden uitgevoerd door lokale KMPG-

accountants voor de controle van Singapore en Japan. Daarnaast heeft KPMG gebruik gemaakt van de inzet 

van niet KMPG-accountants van ASMPT, dit als onderdeel van hun controlewerkzaamheden omtrent de 

post investment in associates. 

Dit jaar is KPMG fysiek langs geweest bij de lokale accountants in zowel Singapore, Japan en Amerika. 

Alle lokale accountants, inclusief de niet-KMPG accounts, die werkzaamheden hebben verricht ten behoeve 

van de controle van de geconsolideerde jaarrekening, hebben hun werkzaamheden uitgevoerd in 

overeenstemming met de instructies van en onder supervisie van KPMG. 

De heer Croiset van Uchelen rondt zijn presentatie over de werkzaamheden van KPMG met betrekking tot 

de controle van de jaarrekening en de verduidelijking aangaande hun verklaring af en bedankt voor de 

aandacht en het vertrouwen gedurende de afgelopen jaren. 

De voorzitter dankt de heer Croiset van Uchelen en geeft aan dat een dankwoord later in de vergadering 

volgt. Vervolgens geeft de voorzitter aan dat er geen vragen zijn en gaat door naar agendapunt 3c. 

Agendapunt 3c. Vaststelling van het dividendvoorstel (stempunt)) 

De voorzitter gaat over tot behandeling van agendapunt 3c: de vaststelling van het dividendvoorstel. Het 

voorstel wordt gedaan tot het betalen van een regulier dividend ter grootte van EUR 3,00 per gewoon 

aandeel. Dit een hoger bedrag dan het over 2023 betaalde dividend, dat toen EUR 2,75 bedroeg. 

De voorzitter geeft aan dat er eventuele vragen gesteld kunnen worden na de inhoudelijke behandeling van 

agendapunt 4, bestaande uit de agendapunten 4a en 4b.  

Agendapunt 4a. Decharge van de leden van de Raad van Bestuur (stempunt) 
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De voorzitter gaat over tot behandeling van agendapunt 4a: de decharge van de leden van de Raad van 

Bestuur. In overeenstemming met artikel 30.4 van de statuten van de Vennootschap wordt aan de algemene 

vergadering voorgesteld om decharge te verlenen aan de leden van de Raad van Bestuur voor hun 

taakuitoefening tijdens het boekjaar 2024 voor zover van dat beleid uit de jaarrekening 2024 blijkt.  

De voorzitter gaat over naar agendapunt 4b. 

Agendapunt 4b. Decharge van de leden van de Raad van Commissarissen (stempunt)  

De voorzitter gaat over tot behandeling van agendapunt 4b: de decharge van de leden van de Raad van 

Commissarissen. In overeenstemming met artikel 30.4 van de statuten van de Vennootschap wordt aan de 

algemene vergadering voorgesteld om decharge te verlenen aan de leden van de Raad van Commissarissen 

voor hun taakuitoefening tijdens het boekjaar 2024 voor zover van dat beleid uit de jaarrekening 2024 

blijkt. 

De voorzitter opent de vloer voor eventuele vragen naar aanleiding van de agendapunten 3 en 4. 

De voorzitter constateert dat er geen vragen zijn, waarna overgegaan wordt tot de behandeling van 

agendapunt 5. De voorzitter geeft aan dat na agendapunt 6 de aandeelhouders de gelegenheid krijgen om 

vragen te stellen over deze agendapunten. 

Agendapunt 5a. Voorstel tot herbenoeming van de heer Verhagen tot lid van de Raad van Bestuur 

Agendapunt 5 betreft de herbenoeming van de heer Verhagen tot lid van de Raad van Bestuur voor een periode 

van twee jaar die eindigt na afloop van de jaarlijkse algemene vergadering in 2027. De heer Verhagen wenst 

hierna met pensioen te gaan. 

De voorzitter gaat over naar agendapunt 6, hetgeen de drie subpunten 6a, 6b en 6c omvat. 

Agendapunt 6a. Voorstel tot herbenoeming van mevrouw Van der Meer Mohr tot lid van de Raad van 

Commissarissen 

Agendapunt 6a betreft de herbenoeming van mevrouw Van der Meer Mohr tot lid van de Raad van 

Commissarissen voor een periode van vier jaar.  

De voorzitter geeft het woord aan de heer Lamouche, als voorzitter van de nominatie-, selectie- en 

remuneratiecommissie, om het voorstel van agendapunt 6a toe te lichten. Mevrouw Van der Meer Mohr is lid 

van de Raad van Commissarissen sinds 2021 en voorzitter sinds 2022. Haar termijn verloopt na afloop van 

deze algemene vergadering. Op aanbeveling van de nominatie-, selectie- en remuneratiecommissie stelt de 

Raad van Commissarissen voor om mevrouw Van der Meer Mohr te herbenoemen voor een periode van vier 

jaar. De heer Lamouche verwijst naar de agenda voor een overzicht van haar loopbaan en haar belangrijkste 

nevenfuncties. 

De voorzitter dankt de heer Lamouche en gaat over tot agendapunt 6b. 

Agendapunt 6b. Voorstel tot benoeming van de heer Sanchez tot lid van de Raad van Commissarissen 

Agendapunt 6b betreft de benoeming van de heer Adalio Sanchez tot lid van de Raad van Commissarissen voor 

een periode van vier jaar.  

De heer Adalio Sanchez is tevens lid van de Raad van Commissarissen sinds 2021 en zijn termijn loopt af na 

afloop van deze algemene vergadering. Op aanbeveling van de nominatie-, selectie- en remuneratiecommissie 

stelt de Raad van Commissarissen voor om de heer Adalio Sanchez te herbenoemen voor een periode van vier 
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jaar. De voorzitter verwijst naar de agenda voor een overzicht van zijn loopbaan en zijn belangrijkste 

nevenfuncties. 

Agendapunt 6c. Voorstel tot benoeming van mevrouw Kahle-Galonske tot lid van de Raad van 

Commissarissen 

Tot slot betreft agendapunt 6c het laatste voorstel tot herbenoeming en betreft de herbenoeming van mevrouw 

Stefanie Kahle-Galonske tot lid van de Raad van Commissarissen voor een periode van één jaar.  

Mevrouw Stefanie Kahle-Galonske is toegetreden tot de Raad van Commissarissen in 2017 en haar tweede 

termijn loopt af na afloop van deze algemene vergadering. Om de continuïteit te waarborgen en om het 

voorzitterschap van de auditcommissie aan mevrouw Tania Micki soepel te laten verlopen, stelt de Raad van 

Commissarissen voor om mevrouw Stefanie Kahle-Galonske te benoeming voor een termijn van één jaar. 

De voorzitter stelt de aandeelhouders vervolgens in de gelegenheid om vragen te stellen over de agendapunten 

5 en 6.   

De voorzitter constateert dat er geen vragen zijn en gaat over naar agendapunt 7. Na de behandeling van de 

agendapunten 8 en 9 zal gelegenheid tot vragen worden gegeven. 

Agendapunt 7a. Voorstel tot benoeming van EY Accountants B.V. voor het verrichten van het assurance-

onderzoek ten aanzien van duurzaamheidsrapportering voor het boekjaar 2025 (stempunt) 

De voorzitter geeft het woord aan mevrouw Stefanie Kahle-Galonske ter behandeling van agendapunt 7. 

Agendapunt 7a betreft het voorstel tot benoeming van EY Accountants B.V. voor het verrichten van het 

assurance-onderzoek ten aanzien van duurzaamheidsrapportering voor het boekjaar 2025.  

Allereerst bedankt mevrouw Stefanie Kahle-Galonske KPMG namens de Raad van Commissarissen voor de 

audits en contributie tijdens de vergaderingen van de auditcommissie gedurende de afgelopen jaren. 

Vanwege de verplichte roulatie na tien jaar, had de auditcommissie een aanbesteding uitgeschreven en een 

selectiecommissie gevormd voor de benoeming van een nieuwe accountant, waaraan drie accountantskantoren 

deelnamen. Na een zorgvuldig proces concludeerde de selectiecommissie dat Ernst & Young Accountants 

LLP het beste past bij ASM en is Ernst & Young Accountants LLP (thans EY Accountants B.V.) gedurende 

de algemene vergadering in 2024 benoemd als externe en onafhankelijke accountant voor het boekjaar 2025, 

met de heer Mark-Jan Moolenaar als lead partner.  

Indien de wetswijzigingen als gevolg van het Wetsvoorstel implementatie richtlijn 

duurzaamheidsrapportering en het Ontwerpbesluit implementatie richtlijn duurzaamheidsrapportering, 

waardoor de algemene vergadering separaat de opdracht tot assurance-onderzoek van de 

duurzaamheidsrapportering moet verlenen, in werking treden, draagt de Raad van Commissarissen voor om 

EY Accountants B.V., met de heer Mark-Jan Moolenaar als lead partner, te benoemen voor het verrichten 

van het assurance-onderzoek ten aanzien van duurzaamheidsrapportering voor het boekjaar 2025.  

Agendapunt 7b. Voorstel tot benoeming van EY Accountants B.V. als accountant voor de controle van de 

jaarrekening voor het boekjaar 2026 (stempunt) 

Agendapunt 7b betreft de benoeming van EY Accountants B.V. als externe en onafhankelijke accountant 

voor het boekjaar 2026.  

Gebaseerd op de selectieprocedure van vorig jaar, de aanbeveling van de auditcommissie en op basis van 

advies van de Raad van Bestuur, draagt de Raad van Commissarissen voor om EY Accountants B.V. 

(voorheen genaamd Ernst & Young Accountants LLP), met de heer Mark-Jan Moolenaar als lead partner, te 

herbenoemen tot onafhankelijke externe accountant van ASM voor boekjaar 2026.  
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Agendapunt 7c. Voorstel tot benoeming van EY Accountants B.V. voor het verrichten van het assurance-

onderzoek ten aanzien van duurzaamheidsrapportering voor het boekjaar 2026 (stempunt) 

Agendapunt 7c betreft het voorstel tot benoeming van EY Accountants B.V. voor het verrichten van het 

assurance-onderzoek ten aanzien van duurzaamheidsrapportering voor het boekjaar 2026, wederom indien 

voornoemde wetswijzigingen in werking treden. 

De voorzitter dankt mevrouw Kahle-Galonske. De voorzitter haalt expliciet aan dat ter voorkoming van de 

schijn van belangenverstrengeling zij zich heeft onthouden van stemming waar het gaat om agendapunt 7, 

aangezien zij voormalig voorzitter is van de Raad van Commissarissen van EY Nederland LLP. De 

voorzitter gaat vervolgens over naar agendapunt 8. 

Agendapunt 8. Aanwijzing van de Raad van Bestuur als bevoegd orgaan tot uitgifte van gewone 

aandelen en verlenen van rechten tot het nemen van gewone aandelen en tot beperking of uitsluiting van 

voorkeursrechten (stempunten)  

Dit agendapunt heeft twee onderdelen waarover separaat zal worden gestemd. Het eerste onderdeel is 

agendapunt 8a: de aanwijzing van de Raad van Bestuur als bevoegd orgaan tot uitgifte van gewone 

aandelen en het verlenen van rechten tot het nemen van gewone aandelen onder goedkeuring van de Raad 

van Commissarissen, voor een periode van achttien maanden te rekenen vanaf de dag van deze vergadering. 

Het recht tot uitgifte is beperkt tot maximaal 10% van het gehele geplaatste gewone kapitaal van de 

Vennootschap in de vorm van gewone aandelen op de datum van deze algemene vergadering. De voorzitter 

verwijst naar de oproeping en agenda voor verdere informatie omtrent dit agendapunt. 

De voorzitter gaat over naar agendapunt 8b. 

Agendapunt 8b betreft de aanwijzing van de Raad van Bestuur, onder goedkeuring van de Raad van 

Commissarissen, als bevoegd orgaan tot beperking of uitsluiting van voorkeursrechten van bestaande 

aandeelhouders ten aanzien van de uitgifte van gewone aandelen en toekenning van rechten tot het 

verkrijgen van gewone aandelen voor een periode van achttien maanden vanaf de dag van deze 

vergadering. De voorzitter verwijst naar de oproeping en agenda voor verdere informatie omtrent dit 

agendapunt. 

De voorzitter gaat over naar agendapunt 9, waarna de aandeelhouders nog in de gelegenheid worden gesteld 

om vragen te stellen over agendapunten 7, 8 en 9. 

Agendapunt 9. Machtiging van de Raad van Bestuur tot inkoop van gewone aandelen in ASM 

(stempunt)  

Aan de orde is de machtiging door de algemene vergadering aan de Raad van Bestuur tot inkoop van 

gewone aandelen in de Vennootschap tot een maximum van 10% van het geplaatste kapitaal op de datum 

van deze algemene vergadering tegen een prijs ten minste gelijk aan de nominale waarde van de aandelen 

en ten hoogste de prijs gelijk aan 110% van de gemiddelde slotkoersen van het aandeel volgens de notering 

aan de effectenbeurs van Euronext Amsterdam op de vijf beursdagen voorafgaand aan de dag van de 

inkoop voor een periode van achttien maanden vanaf de dag van deze vergadering en onder goedkeuring 

van de Raad van Commissarissen.  

De voorzitter stelt vervolgens de aandeelhouders in de gelegenheid om vragen te stellen over de 

agendapunten 7, 8 en 9. 

De heer E.M. Van Den Hudding van Vereniging van Effectenbezitters stelt een vraag over het beleid ten 

aanzien van de inkoop van eigen aandelen. Hij wijst erop dat de kaspositie van ASM in het eerste kwartaal 

is opgelopen tot 1,1 miljard euro. Gezien deze aanzienlijke liquiditeitspositie vraagt hij waarom ASM niet 
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meer eigen aandelen heeft ingekocht, of – indien dit bewust is achterwege gelaten – dit kapitaal wordt 

gereserveerd voor mogelijke overnamekandidaten (M&A-targets). Hij verzoekt om meer inzicht in de 

overwegingen van ASM op dit punt. 

De heer Verhagen licht toe dat ASM een kapitaalallocatiebeleid hanteert waarin groei centraal staat. Een 

aanzienlijk deel van de beschikbare middelen wordt geïnvesteerd in research & development (R&D), 

infrastructuur en uitbreidingen in onder andere Korea en de Verenigde Staten. Daarnaast is er sprake van 

een toename in M&A-activiteiten. Verder benadrukt de heer Verhagen het belang van het behouden van 

een sterke balans en het realiseren van een duurzaam dividendbeleid. De reden dat er op dit moment nog 

beperkt eigen aandelen zijn ingekocht, is dat ASM voortdurend acquisitiemogelijkheden onderzoekt, earn-

out betalingen plaatsvinden in het kader van eerdere acquisities en ASM financiële flexibiliteit wil 

behouden voor onder meer toekomstige groeikansen. Tot slot geeft de heer Verhagen aan dat de kaspositie 

opnieuw zal worden geëvalueerd, en dat mogelijk tijdens de komende Investor Day een geactualiseerd 

bedrag zal worden gepresenteerd. 

De voorzitter constateert dat er geen verdere vragen zijn ten aanzien van de agendapunten 7, 8 en 9.  

De voorzitter verzoekt daarna de aandeelhouders die nog geen stem hebben uitgebracht op een of meerdere 

stempunten over te gaan tot stemming of eventuele wijzigingen in de stemming aan te brengen. De 

voorzitter verklaart vervolgens dat de stemming gesloten is, waarna de stemuitslagen getoond worden. De 

uitslagen zullen tevens in de notulen worden opgenomen en op de website worden gepubliceerd. 

De uitslagen per stempunt zijn als volgt: 

 

Agendapunt 3a. Bezoldigingsverslag 2024 

Voor 29.788.485 

Tegen 4.936.281 

Onthouding 159.095 

 

Agendapunt 3b. Vaststelling van de jaarrekening 2024 

Voor 34.746.509 

Tegen 18.440 

Onthouding 118.912 

 

Agendapunt 3c. Vaststelling van het dividendvoorstel 

Voor 34.866.295 

Tegen 14.400 

Onthouding 3.166 

 

Agendapunt 4a. Decharge van de leden van de Raad van Bestuur 

Voor 33.867.857 

Tegen 744.882 

Onthouding 271.122 

 

Agendapunt 4b. Decharge van de leden van de Raad van 

Commissarissen 

Voor 33.988.483 
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Tegen 742.007 

Onthouding 153.371 

 

Agendapunt 5. Herbenoeming van de heer Verhagen tot lid van de 

Raad van Bestuur 

Voor 34.686.260 

Tegen 5.106 

Onthouding 192.495 

 

Agendapunt 6a. Herbenoeming van mevrouw Van der Meer Mohr tot 

lid van de Raad van Commissarissen 

Voor 33.894.209 

Tegen 649.592 

Onthouding 340.060 

 

Agendapunt 6b. Herbenoeming van de heer Sanchez tot lid van de Raad 

van Commissarissen 

Voor 34.436.908 

Tegen 126.993 

Onthouding 319.960 

 

Agendapunt 6c. Herbenoeming van mevrouw Kahle-Galonske tot lid 

van de Raad van Commissarissen 

Voor 34.593.881 

Tegen 287.727 

Onthouding 2.253 

 

Agendapunt 7a.  Benoeming van EY Accountants B.V. voor het 

verrichten van het assurance-onderzoek ten aanzien van 

duurzaamheidsrapportering voor het boekjaar 2025 

Voor 34.608.098 

Tegen 272.343 

Onthouding 3.420 

 

Agendapunt 7b.  Benoeming van EY Accountants B.V. als accountant 

voor de controle van de jaarrekening voor het boekjaar 2026 

Voor 34.869.657 

Tegen 11.047 

Onthouding 3.157 

 

Agendapunt 7c.  Benoeming van EY Accountants B.V. voor het 

verrichten van het assurance-onderzoek ten aanzien van 

duurzaamheidsrapportering voor het boekjaar 2026 

Voor 34.870.455 
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Tegen 10.462 

Onthouding 2.944 

 

Agendapunt 8a.  Aanwijzing van de Raad van Bestuur als bevoegd 

orgaan tot uitgifte van gewone aandelen en verlenen van rechten tot het 

nemen van gewone aandelen 

Voor 34.386.799 

Tegen 494.888 

Onthouding 2.174 

 

Agendapunt 8b.  Aanwijzing van de Raad van Bestuur als bevoegd 

orgaan tot beperking of uitsluiting van voorkeursrechten ten aanzien 

van de uitgifte van gewone aandelen en verlenen van rechten tot het 

verkrijgen van gewone aandelen 

Voor 34.304.702 

Tegen 576.988 

Onthouding 2.171 

 

Agendapunt 9.  Machtiging van de Raad van Bestuur tot inkoop van 

gewone aandelen in ASM 

Voor 34.583.195 

Tegen 293.705 

Onthouding 6.961 

De voorzitter constateert dat alle stempunten van de algemene vergadering zijn aangenomen en bedankt de 

aandeelhouders voor de uitgebreide en uniforme steun voor de voorstellen. De voorzitter gaat over naar 

agendapunt 10. 

Agendapunt 10. Rondvraag  

De voorzitter gaat over tot behandeling van agendapunt 10: de rondvraag.  

De voorzitter geeft de gelegenheid vragen te stellen. 

De voorzitter constateert dat er geen vragen zijn voor de rondvraag en gaat over naar agendapunt 11. 

Agendapunt 11. Sluiting 

De voorzitter gaat over tot de sluiting en dankt de aanwezigen voor hun aanwezigheid en sluit de 

vergadering om 16.10 uur CET.  
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Deze notulen zijn in concept binnen drie maanden na de datum van de jaarlijkse algemene vergadering op 

de website van de Vennootschap geplaatst. Aandeelhouders hebben vervolgens gedurende drie maanden de 

gelegenheid om op het concept te reageren.  

Deze notulen zijn op basis van artikel 26.2 van de statuten van de Vennootschap vastgesteld en ten blijke 

daarvan ondertekend door de voorzitter van de vergadering en de door hem aangewezen secretaris op [⚫] 

2025. 

 

 

⚫        ⚫ 

Voorzitter       Secretaris 

 

 

 


